

Language Patch for Structure

Language Patch for Structure – project management at scale

This screenshot shows the Jira Software interface with the 'Structure' module selected. The left panel displays a hierarchical tree of projects and epics. The right panel shows a list of issues with columns for ALM, BUS, ITSM, SCR, DEM, and FRS, each with numerical values.

ALM	dfddd • dfddd	52	52	52
BUS	层级1	52	52	52
ITSM	IDE licenses • Need	210	210	210
SCR	test	210	210	210
ITSM	How do I connect to	210	210	210
SCR	As a team, we can fin	210	210	210
DEM	dfdfdfdfdfdfdfdfdf	52	52	52
DEM	Summary • Summary	82	82	82
FES	验证银行名称 • 此测	838	838	838

translate into Chinese language effect display (user interface)

This screenshot shows the 'Structure' management interface. The left sidebar lists various configuration options. The main area displays a message about an invalid license key, followed by sections for enabling Structure for projects and users.

STRUCTURE管理

- 配置
- 默认
- 属性
- 备份Structure
- 恢复Structure
- 合并Structure
- 维护
- 许可证详情
- 支持
- 安装向导
- 迁移到云

启用结构的项目

启用结构的项目: 所有项目

在项目中启用/禁用Structure

Structure用户

启用结构的用户:

用户组: jira-software-users

选择使用结构的用户

translate into Chinese language effect display (Management Interface 1)

STRUCTURE管理

配置

默认

属性

备份Structure

恢复Structure

合并Structure

维护

许可证详情

支持

安装向导

迁移到云

属性敏感度设置

属性敏感度设置允许您调整聚合时保护结构不允许用户查看某些项(问题)结构中的值,这是一个在保护Jira数据,确保所有用户看到相同的聚合结果

例如,Alice希望根据相关任务的成本字段来查看计划的总成本.她也和Bob共享这个结构.但是Bob无法访问该计划中的一些任务.Bob是否应该看到与Alice相同的总成本(即使他没有看到他是否应该看到他自己的个人总数)完全基于他所看到的那些在JIRA中的任务

这取决于属性是否被视为"敏感的".如果成本不敏感,Bob和Alice的总成本为同样的

请注意,这些设置只对聚合函数有效.在上一个示例中,Bob不允许看到未直接访问他所执行的任务

属性敏感度模式

模式

标准

更改属性敏感度模式

标准:除基于数字和日期的属性外,所有属性都是敏感的

严格:所有属性都敏感

允许:没有任何属性被认为敏感,仅当所有Jira用户都能看到所有问题时才建议使用

translate into Chinese language effect display (Management Interface 2)

Notice

- The information display, operation alert and error operation information action of user interface are translated into chinese
- The management information display, operation action and operation exception are translated into chinese, users more able to understand how to use
- It only translate the information displayed on the page, operation tips and operation exception tips by chinese , and does not modify their functions and logic. At the same time, it does not access business data and personal data information
- The app is for structure - project management at scale (version 6.4.0). There may be new information in the new version of structure. You can send us feedback by email and we will update it in time